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PROTOKÓŁ Nr XXXIV/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 16 grudnia 2021 roku 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska 

a także pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. 

Proponowany  porządek  obrad. 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -    dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2021. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/226/21, 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXI/215/21 Rady Miejskiej w Chodczu w 

sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście i Gminie 

Chodecz. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/227/21, 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2021. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Kierownik MGOPS, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/228/21, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/229/21, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/230/21, 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie przejęcia przez Gminę Chodecz od Gminy Boniewo części 

zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/231/21, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Chodcza. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/232/21, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Chodczu. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/233/21, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania diet dla sołtysów. 

       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr XXXIV/234/21, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały ustalenia inkasa za pobór opłaty targowej. 

       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr XXXIV/235/21, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic w Chodczu. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXXIV/236/21, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które  nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIV/237/21, 

16. Interpelacje i zapytania  radnych. 

17. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 
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18. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXXIV sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na 

sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad, został on zmieniony na wniosek 

Pani Skarbnik oraz na skutek rozporządzeń Rady Ministrów oraz przepisów samorządowych                 

z których wynika, że niektóre uchwały musimy podjąć jeszcze w tym roku aby Urząd mógł 

funkcjonować w związku z tym porządek obrad został poszerzony o kilka punktów. 

Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, 

porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego 

porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXXIII sesji został sporządzony, 

był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem                  

w biurze rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr 

XXXIII/21 głosowało 13 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 13 głosami za. 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza 

Chodcza o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił 

informacji, iż w okresie międzysesyjnym miało miejsce szereg zdarzeń istotnych dla 

funkcjonowania  Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi:  

- brałem udział w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki                    

w Choceniu przedstawiono na tym zarządzie informacje odnośnie nowych naborów, które są, 

jeden z nich trwa a kilka jest przed nami, będą ogłoszone na początku 2022r. pokrótce tylko 

powiem, nabór który już rozpoczął się 13 grudnia dotyczy, jest przeznaczony dla 

przedsiębiorców na rozwój działalności gospodarczej lub powstania nowej działalności tj. 150 

tyś. zł. dla przedsiębiorców będą w pierwszej połowie roku możliwe, że nawet w pierwszych 

kwartale ogłoszone tzw. granty po 50 tyś. zł. to dla firm już istniejących, na podobnej zasadzie 

te granty jak jeżeli ktoś się orientuje lub interesował się tym wcześniej jak w poprzednich 

rozdaniach oraz będą ogłoszone co gminę najbardziej interesuje dwa projekty miękkie, jeden 

dla dzieci i młodzieży do lat 25 z rodzin wykluczonych, a drugi dla osób dorosłych na 

podniesienie kwalifikacji zawodowych. 

- zostało rozstrzygnięte postępowanie w sprawie wyłonienia wykonawcy na wybudowanie 

można powiedzieć przejścia dla pieszych przy Przedszkolu Samorządowym w Chodczu, ta 

inwestycja będzie realizowana w 2022r.  
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-  w Starostwie Powiatowym we Włocławku odbyło się spotkanie konsultacyjno – informacyjne 

z przedstawicielem banku gospodarstwa krajowego odnośnie drugiego naboru na polski ład, 

zostało omówione podsumowane wyniki naboru tego pierwszego oraz nakreślone, nie ma 

jeszcze żadnych wytycznych twardych ani regulaminu, ale zostały nakreślone wytyczne, 

podane informacje na czym będzie polegał, na co będzie można składać wnioski w ramach 

drugiego naboru, informacja ważna dla naszej gminy jest taka, że oprócz tego naboru 

podstawowego podobnego jak ten nabór w którym dostaliśmy dofinansowanie te 9 mln 300 tyś 

zł. będzie również nabór na obszary popegeerowskie, gdzie nasza gmina też takie obszary 

posiada i będziemy mogli składać wnioski w tych dwóch naborach. 

- uczestniczyłem również w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w Chodczu, które w tym 

czasie się odbywały 

- złożyliśmy wnioski do Urzędu Marszałkowskiego na remont świetlic wiejskich w 

Sobiczewach, Przysypce i Psarach i te wnioski zostały wstępnie pozytywnie zweryfikowane 

więc będą dalej procedowane, będziemy czekać na pełen wynik tej oceny myślę, że na początku 

roku. Na tym Burmistrz zakończył. Dyskusji nie było.  

   

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Komisja Rewizyjna – radny Sikorski Adam przedstawił, iż Komisja w okresie 

międzysesyjnym spotykała się raz 2 grudnia, gdzie omawiana była tematyka funkcjonowania 

placówki oświatowej czyli szkoły podstawowej im. Tadeusza Kościuszki, stan zatrudnienia               

w tej placówce oraz ogólna sytuacja finansowa.  

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Na tym posiedzeniu Komisja 

omawiała pisma, które wpłynęły do Komisji, ustalane były również wynagrodzenia Burmistrza, 

radnych i sołtysów zgodnie z rozporządzeniem rady ministrów, zostało zaproszonych na tą 

komisję więcej radnych i ustalone większą grupą niż sama Komisja ma członków.  Komisja 

zajęła się zmianami jakie wystąpiły w toku realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz, 

szczegółowe zmiany przedstawi nam Pani Skarbnik. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno spotkania. Na spotkaniu tym 

wydaliśmy opinie dotyczące uchwał przygotowanych na sesję dotyczącej transportu 

publicznego i zajmowaliśmy się jak powiedział wcześniej Pan Burmistrz tematem inwestycji, 

które będą uwzględnione we wnioskach składanych w drugim naborze na polski ład, po 

dyskusji Komisja ustaliła, że poza wnioskiem który dotyczy terenów popegeerowskich można 

w sumie złożyć jeszcze trzy i pierwszy wniosek powinien dotyczyć modernizacji dróg na 

terenie gminy, drugi modernizacji sieci wodno-kanalizacyjnej, a trzeci remontu obiektów po 

byłych szkołach przeznaczonych do adaptacji. 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na tym 

posiedzeniu zapoznaliśmy się z materiałami na dzisiejszą sesję oraz projektami uchwał. Są to 
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uchwały dotyczące zmiany nazwy ulic w Chodczu, zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2021r. oraz 

projekt uchwały w sprawie współpracy w zakresie transportu zbiorowego z sąsiednimi gminami 

Boniewo i Choceń. Komisja wszystkie projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie. 

5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przekazał iż w ostatnim okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz, tematyka była 

związana z omówieniem spraw związanych z oświatą i panem dyrektorem Nowackim                          

w zakresie zatrudnienia, wydatków rzeczowych, nadgodzin i generalnie organizacji roku 

szkolnego. Ponieważ mamy dość ważne sprawy wspólnie z Komisją Rewizyjną odnośnie 

kwestii związanych z oświatą prace Komisji Oświaty i Rewizyjnej będą kontynuowane                        

w najbliższy poniedziałek 20 grudnia i wówczas jakieś szersze wnioski w tej sprawie 

skierujemy do Rady Miejskiej i Pana Burmistrza. Ponadto zajęliśmy się oceną cząstkową 

dyrektora przedszkola samorządowego w Chodczu, pani Osowskiej i również projektem 

zmiany uchwały, która niedawno żeśmy podejmowali w strawie dofinansowania sportu                          

i kultury fizycznej, chodzi konkretnie o wydłużenie terminu na rozpatrzenie wniosków, 

przyznania dotacji i pozostałe sprawy bieżące. 

Spotykała się też Komisja Statutowa, której radny Stempczyński jest przewodniczącym – 

tematyka posiedzenia Komisji była związana z nazewnictwem i używaniem nazw 

miejscowości, które w zasadzie niektóre już nie istnieją, a niektóre składają się z kilku 

dosłownie osób, a także nazw dzielnic w Chodczu nieużywanych od lat a które kiedyś były 

nadane, a ponadto również z panią Dorotą Grabczyńską poruszyliśmy kwestię zmiany, 

uporządkowania spraw statutów sołectw. Chodzi o te statuty, które zawierają nazwy czy 

sformułowania, które już są nieaktualne bądź w przypadku jednego sołectwa będzie istniała 

konieczność jego likwidacji pod kątem przyszłych wyborów parlamentarnych, do parlamentu 

europejskiego, sejmu, senatu, prezydenckich i samorządowych. Odpowiednio wcześniej jako 

Rada Miejska podejmiemy stosowne uchwały, będzie okazja uporządkować pewne rzeczy pod 

kątem wyborów i nieaktualności niektórych sformułowań statutu. Do tej sprawy jeszcze 

wrócimy i wtedy szczegółowo wysoką radę poinformujemy.      

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym rozpatrywała pisma 

skierowane do Komisji. 

Dyskusji nie było. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta                      

i Gminy Chodecz na rok 2021. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż w toku realizacji budżetu dokonuje się 

następujących zmian zarówno po stronie dochodów i wydatków wprowadza się następujące 

zmiany: zgodnie z pismem od wojewody kujawsko-pomorskiego środki finansowe w ramach 

programu rządowego laboratoria przyszłości winne być ujęte w dziale 801 rozdział 80101 

paragraf 218 w związku z tym przeniesiono kwotę 116.700,00 zł. na ten dział; zwiększa się 

dotację w rozdziale 80195 paragraf 203 o kwotę 8081,00 zł. na dofinansowanie pracodawcy 
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kosztów kształcenia młodocianego pracownika, zgodnie z decyzją wojewody kujawsko-

pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale 85219 paragraf 201 w kwocie 149,00 zł.                         

z przeznaczeniem na wypłacenie wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz na obsługę tego 

zadania; zgodnie z decyzją wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększa się dotację w rozdziale 

85502 paragraf 201 w kwocie 14.173,00 zł. z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń 

rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz składek na ubezpieczenie emerytalne 

i rentowe. Pozostałe zmiany dotyczą bieżącego zabezpieczenia planu wydatków do 

funkcjonowania urzędu Miasta i Gminy i jednostek organizacyjnych. W związku z tym 

dochody i wydatki wzrosły o kwotę 22.403,00 zł. i wynoszą odpowiednio dochody budżetu 

38.932.993,36 zł. wydatki budżetu 42.502.250,56 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie 

mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki 

przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/226/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXI/215/21 Rady Miejskiej w Chodczu 

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście i Gminie 

Chodecz. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż zmiana uchwały, która była 

podejmowana na jednej z ostatnich sesji wynika z konieczności dostosowania terminu 

rozpoznania wniosków o przyznanie dotacji do kalendarza budżetowego. Lepiej będzie gdy 

wnioski o dotację będą rozpatrzone po tym jak uchwalony będzie już budżet. Na tym 

zakończono. O opinię została poproszona Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. Radny 

Jerzy Stempczyński przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIV/227/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021. 

 

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Kierownik MGOPS w Chodczu. Pani Katarzyna Jóźwiak poinformowała, iż konieczność 

dokonania zmian w preliminarzu wydatków Gminnego Programu Profilaktyki                                             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok                      

o kwotę 50.000 zł. wynika z wprowadzenia do preliminarza zwiększonych środków 

finansowych pochodzących z opłat pobieranych za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, a także ze środków przekazanych z Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy 

z opłaty ze sprzedaży napojów alkoholowych w opakowaniach jednostkowych o ilości 

nominalnej napoju nieprzekraczającej 300 ml. tzw. ,,małpek’’. Wprowadzone do preliminarza 

środki finansowe zostaną wykorzystane na wydatki powiązane z zadaniami służącymi 

przeciwdziałaniu negatywnym skutkom spożywania alkoholu. Na tym zakończono. O opinię 

została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Radna Ewa Kwiatkowska 

przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 
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13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/228/21 została podjęta                           

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania                           

z zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż niniejsza uchwała dotyczy 

wyrażenia zgody na przejęcie przez gminę Choceń części zadania z zakresu publicznego 

transportu zbiorowego terenu Miasta i Gminy Chodecz. Tak jak w ubiegłym roku gmina 

Choceń zamierza ubiegać się w konkursie ogłoszonych przez wojewodę o dopłatę w ramach 

funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej i w 

przypadku organizowania transportu publicznego zbiorowego w graniach administracyjnych 

więcej niż jednej gminy konieczne jest zawarcie stosownego porozumienia, w związku z tym 

ta niniejsza uchwała i dzięki niej w przypadku kiedy gmina Choceń uzyska to dofinansowanie 

będzie uchwałę musiała przedłożyć do Urzędu Wojewódzkiego. Na tym zakończono. O opinię 

zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna                             

i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji przedłożyli informację, iż opinie są 

pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca o odczytanie uchwały poprosiła 

wiceprzewodniczącego Błażeja Krupę. Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/229/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z 

zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

 

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż ta uchwała ma takie samo 

uzasadnienie jak poprzednia tylko dotyczy ona gminy Boniewo, czyli gmina Boniewo złożyła 

wniosek o dofinansowanie, jej trasy autobusowe wkraczają na teren naszej gminy w związku  

z tym zawarcie tego porozumienia jest jak najbardziej zasadne i konieczne. Na tym zakończono. 

O opinię zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna 

i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji przedłożyli informację, iż opinie są 

pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca o odczytanie uchwały poprosiła 

wiceprzewodniczącego Błażeja Krupę. Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/230/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały  w sprawie przejęcia przez Gminę Chodecz od Gminy Boniewo 

części zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

 

                     Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż tym razem ta uchwała 

dotyczy naszej sytuacji czyli naszej gminy, której jedna z tras przebiega przez teren gminy 

Boniewo w związku z tym podjęcie tej uchwały jest zasadne. Na tym zakończono. O opinię 

zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna                              

i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji przedłożyli informację, iż opinie są 

pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca o odczytanie uchwały poprosiła 
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wiceprzewodniczącego Błażeja Krupę. Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/231/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Chodcza. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż 1 listopada tego roku 

weszło w życie nowelizacja o zmianie ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, które wprowadziło konieczność 

dostosowania wynagrodzenia Burmistrza do aktualnie obowiązujących przepisów. Nowela ta 

ustanowiła wynagrodzenie minimalne, które to wynagrodzenie minimalne jest wyższe niż 

Burmistrz Chodcza pobierał dotychczas dlatego wynagrodzenie to należy zmienić, ustawa 

uchwala też to, że zmiana wynagrodzenia obowiązuje od 1 sierpnia 2021r. W tej uchwale 

wszystkie dodatki i kwota wynagrodzenia zasadniczego mieszczą się w ustawowych ramach.  

Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz 

Makowiecki przedłożył informację, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIV/232/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska  poinformowała, iż podstawę prawną 

uchwały stanowi art.25 ust.4,6 i 8 ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie z art.25 ust. 4 

ustawy o samorządzie gminnym, na zasadach ustalonych przez radę gminy, radnemu 

przysługują diety oraz zwroty kosztów podróży służbowych. Od 1 listopada br. został                                 

znowelizowany przepis art. 6 cyt. ustawy podnoszący wysokość diet przysługujących radnemu 

z półtorakrotności do 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób                               

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 

grudnia 1999r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz zmianie 

niektórych ustaw. Znowelizowane przepisy ustawy o samorządzie gminnym w zakresie diet 

radnych mają zastosowanie do ustalania ich wysokości należnych od dnia 1 sierpnia 2021r. 

Biorąc pod uwagę fakt zwiększania się płac oraz to, że dieta winna stanowić rekompensatę za 

utracone wynagrodzenie, podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne.  Na tym zakończono. 

O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki 

przedłożył informację, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIV/233/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyznania diet dla sołtysów. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska  poinformowała, iż zgodnie z art. 37 b 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy ustala zasady na podstawie których sołtysom 

przysługuje dieta z tytułu pełnienia funkcji publicznych.  W rozwoju samorządności lokalnej 
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coraz większe znaczenie mają jednostki pomocnicze gminy, czyli sołectwa. Sołtysom stojącym 

na czele sołectw stawia się większe wymagania i oczekuje się większego zaangażowania w 

sprawy społeczne. Dieta stanowi rekompensatę czasu poświęconego na udział w sesjach Rady 

Gminy, naradach z Burmistrzem Chodcza, zebraniach sołeckich oraz rekompensatę za inne 

czynności związane z wykonywaniem funkcji sołtysa. W związku z powyższym podjęcie 

uchwały o zwiększeniu diet jest uzasadnione. Na tym zakończono. O opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia 

Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał 

projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/234/21 została podjęta i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały ustalenia inkasa za pobór opłaty 

targowej. 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż uchwałę w sprawie 

ustalenia inkasa za pobór opłaty targowej uchyla się w związku z rezygnacją poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa. Postanowiono odstąpić od poboru opłaty targowej w formie inkasa 

z uwagi na złożoną rezygnację inkasenta. Na tym zakończono. O opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia 

Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał 

projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/235/21 została podjęta i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic w Chodczu. 

 

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż uchwała dotyczy nie tyle zmiany 

nazw ulic, co ujednolicenia pisowni tych ulic, nie zmieniają się nazwy ulic, zmienia się to, że 

zamiast np. plac Kościuszki będziemy pisali Pl. Tadeusza Kościuszki. Konieczność 

ujednolicenia tych nazw wynika z dostosowania do krajowego rejestru urzędowego podziału 

terytorialnego kraju tzw. Teryt w związku z przygotowaniem do wyborów elektronicznych. Na 

tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. 

Radny Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie 

mieli. Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIV/236/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które  nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z art.263 

ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może 

podjąć uchwałę w sprawie wydatków niewygasających pod warunkiem posiadania środków na 

ich wykonanie w budżecie tego roku, w którym zostały zaplanowane. Środki finansowe na 

wydatki ujęte w wykazie wydatków niewygasających są gromadzone na wyodrębnionym 
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subkoncie podstawowego rachunku bankowego jednostki samorządu terytorialnego. Środki te 

powinny być zatem przekazane na odpowiedni rachunek bankowy przed upływem roku 

budżetowego, tj. najpóźniej do 31 grudnia. Możliwość ustalenia wydatków niewygasających 

dotyczy jedynie wydatków, w odniesieniu do których zawarte zostały umowy lub wkrótce takie 

umowy zostaną zawarte w wyniku zakończonego postępowania. Środki finansowe 

niewykorzystane w terminie określonym przez organ stanowiący  jednostki samorządu 

terytorialnego podlegają przekazaniu na dochody budżetu jednostki samorządu terytorialnego 

w terminie 7 dni od dnia określonego przez organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego.  Na tym zakończono. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Pan Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni 

pytań nie mieli. Wiceprzewodniczący Błażej Krupa odczytał projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIV/237/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad.17 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

 

Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.   

 

Ad.18 Zakończenie  obrad  sesji. 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się  o godz. 14:04. 

 

 

                                                                                Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria                      


